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Abstract (en)
[origin: CN104953342A] An electrical plug connector (10; 100) with a plug-connection member (12) and with an angled cable outlet member (14) is
provided. The cable outlet member (14) is able to be connected detachably to the plug-connection member (12; 112) in a plurality of orientations.
In order to develop the electrical plug connector (10; 100) such that it is simple to manipulate even when using relatively thick cables, it is proposed
that the cable outlet member (12) be able to be connected detachably to the plug-connection member (112) by a pivoting movement about a pivot
axis (18) arranged obliquely or perpendicular to the longitudinal axis (16) of the plug-connection member (112) or by a linear movement along the
longitudinal axis of the plug-connection member (12; 112).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen elektrischen Steckverbinder (10; 110) mit einem Steckverbindungsglied (12) und mit einem gewinkelten
Kabelauslassglied (14), wobei das Kabelauslassglied (14) in mehreren Ausrichtungen mit dem Steckverbindungsglied (12; 112) lösbar verbindbar
ist. Um den elektrischen Steckverbinder (10; 110) derart weiterzubilden, dass er auch bei Einsatz dickerer Kabel eine einfache Handhabung
aufweist, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, dass das Kabelauslassglied (14) durch eine Schwenkbewegung um eine schräg oder senkrecht
zur Längsachse (16) des Steckverbindungsglieds (12) angeordnete Schwenkachse (88) oder durch eine lineare Bewegung entlang der Längsachse
(118) des Steckverbindungsglieds (112) mit dem Steckverbindungsglieds (12; 112) lösbar verbindbar ist.
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